

## 城巴風暴期間特別服務通告（發布：7 月 26 日 10：30）

### Citybus Special Service Announcement (Issued at 1030hrs, 26 July)

（2026 年 7 月 26 日 — 香港）八號熱帶氣旋警告信號現正生效，城巴颱風期間服務安排如下：

除 B7（只提供粉嶺站來往香園圍口岸服務）及 S1 號線正提供有限度服務外，城巴所有日間路線現時暫停服務。

因應天文台宣布將於中午 12 時 40 分改發三號強風信號，城巴大部分日間路線將於中午 12 時 40 分起陸續恢復服務。首日投入服務、特快往返港島東及港島南的 770 號線，首個班次定於中午 12 時 40 分由柴灣（東）及田灣開出；全新香港仔隧道巴士轉乘站並會同步啟用。

在恢復服務初期，部分路線或因路面情況等因素需暫停服務或改道。有關最新的服務安排，乘客請留意城巴流動應用程式或 Facebook 專頁。

(26 July 2026, Hong Kong) The No. 8 Gale or Storm Signal is in force, Citybus special service arrangements are as follows:

With the exception of Route B7 (operating solely between Fanling Station and Heung Yuen Wai Port) and Route S1 which are providing limited service, all Citybus daytime routes remain suspended.

As the Hong Kong Observatory will issue the Strong Wind Signal No. 3 at 12:40 pm, most Citybus daytime routes will gradually resume service from 12:40 pm onwards. Notably, the new Route 770 operating between the Eastern and Southern Districts will commence operations at 12:40 pm in both directions (Chai Wan (East) and Tin Wan). The new Aberdeen Tunnel Bus-Bus Interchange will also commence operations simultaneously.

During the initial phase of service resumption, some routes may still be subject to suspension or diversion depending on prevailing road conditions. For the latest service information, customers are advised to refer to the Citybus App or our official Facebook page.

— 完 End —